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Úvod 
Tuto zprávu o činnosti předkládáme členské základně v souladu s čl. 34 platného organizačního řádu ČASQ. 
V kapitolách níže se zaměříme na krátké shrnutí pozitivních a negativních „počinů“ výkonného výboru, které 
stojí za to zmínit. Dále se vrátíme k loňským doporučením RK a vyhodnotíme jak se s nimi VV “popasoval”. 
Chceme rovněž poděkovat celému VV, kteý vycházel naší komisi vstříc, trpělivě zodpovídal veškeré dotazy, 
ochotně poskytoval veškeré materiály pro naši práci a taktéž občas naslouchal našim občas oponentním 
názorům, což bylo ku prospěchu celého Českého squashe. 
 

Webová aplikace 
V minulé zprávě jsme se zaměřovali primárně na její vznik, nyní je třeba shrnout její roční provoz. Dovolíme si 
v tomto shrnutí konstatovat, že přes drobné nedodělky, které jsou občas odstraňovány „horkou jehlou“ se 
responzivita stránek zlepšila, stejně tak i jejich dostupnost. Problémy, které se na stránkách průběžně objevují, 
jsou s jistou mírou zpoždění odstraňovány. Úprava zadávání výsledků turnajů v textovém a velmi přehledém 
formátu je také cesta dopředu. Bylo by dobré stejný čas věnovat i zadávání výsledků ligy, kde by se užití 
automatizovaných kontrolních mechanizmů jistě vyplatilo. Revizní komisi by do budoucna také zajímal přehled 
měšíčních nákladů na chod a údržbu aplikace v provozním období prvních dvou let.  
 

Minulá doporučení - bodově 
• včasná informovanost všech hráčů širší reprezentace v případě nominace a s tím související komunikací 

všech zainteresovaných stran – NESPLNĚNO, zveřejněno u mužů v zápise 30.11, kdežto u žen, bylo 
zveřejnění až 22.3. Zkusit vytvořit před novou sezónou dokument, který bude přístupný na webu se 
všemi informacemi již od počátku budoucí sezóny 

 
• transparentní výběrová řízení na veškeré nákupy nad 10 - 20 tis. Kč, s vědomím zvýšení agendy oddělení 

sekretariátu – NESPLNĚNO, znovuotevřít diskuzi s možným navýšením soutěžené ceny (50 Tk) 
 

• snížení „prizemoney“ na turnaje žen, z důvodu nerovného poměru členské základny mužů a žen 
vyřešeno nižším počtem účastnic A turnajů žen – částečně SPLNĚNO, zkusit aplikovat návrh  
prizemoney tak, že pořadatel si volí v žádosti o turnaj maximální počet účastníků, který odpovídá plné 
kapacitě akce, čili nikdy nemůže být prizemoney vyšší, než uvedl pořádající do žádosti o pořadatelství. 
V případě nenaplnění akce se procentuelně prizemoney snižuje nikoli pevným předpisem, ale podílem 
chybějících účastníků vůči potenciální plné kapacitě 
 

• zvážit formou úpravy STP dohrávání dámských turnajů v tentýž den, sníží finanční i logistické nároky na 
pořadatele (objektivní je tato možnost díky celkově menší fyzické náročnosti zápasů žen) – částečně 
SPLNĚNO, stále však chybí podchycení v STP, navrhujeme možnost nastavení délky turnajů dle počtu 
přihlášených účastníků, kterým by se pořadatelé A turnajů museli řídit 

 
• nahrazení Jana Kubíčka ve VV – SPLNĚNO, pozdě, ale přece chválíme za kooptování Martina Grigara 

 
• striktní dodržování STP, žádná benevolence v případě jakýchkoli neuhrazených závazků vůči asociaci – 

částečně SPLNĚNO, pouze v dílčích případech se mohou objevit nesrovnalosti ve vyúčtování části 
faktur, kde se částky dynamicky měnily  

 
• zvýšení poplatků za arbitrážní rozhodnutí s cílem omezit jejich zaneprázdněnost, zvážit ukotvení 

maximální doby na rozhodnutí i v případě protahování či nedodání podkladů v STP, udělovat odměny 
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celé komisi dle počtu případů řešených za sezonu, nikoli na jejich žádost – doposud VV NEŘEŠENO, 
žádné nové stanovisko RK nepřijala 

 
• podpora vzdělávání trenérů LSCM, kde je třeba se pečlivěji zaměřit na výběr trenérů do projektu 

s kladením důrazu na jejich vůli se dále vzdělávat, tak jak to po nich požaduje školitel s cílem vymýtit 
„trenérské dinosaury“  - částečně SPLNĚNO, vedoucí projektu LSCM Jan Roll spolu s Metodickou komisí 
ČASQ se tímto hodnocením zabývali a navrhli VV ČASQ, že v sezoně 2016-17 se pravidla výběru trenérů 
do projektu podpory trenérů mládeže (LSCM) měnit ještě nebudou. Tento postup schválil VV ČASQ v 
létě 2016 nedlouho po Valné hromadě ČASQ (červen 2016). Důvodem byl názor, že stávající projekt 
funguje efektivně, vybraní trenéři jsou aktivní v sebevzdělávání a jejich svěřenci podávají slušné 
výsledky. Navíc uzávěrka pro výběr do projektu podpory se blížila a nebylo vhodné podmínky měnit na 
poslední chvíli. Nicméně po uplynutí sezony 2016-17 souhlasí s názorem, že je třeba více ocenit úroveň 
trenérských licencí a ještě více motivovat trenéry k sebevzdělávání zejména v oblasti obecné sportovní 
přípravy, kultury sportovního prostředí, komunikace apod. Během zimy 2016 a jara 2017 
proto MK připravuje návrh na změnu kritérií výběru, především ve prospěch vyššího ohodnocení 
úrovně trenérské kvalifikace. V projektu také budou průběžně požadovat větší aktivitu sebevzdělávání 
jednotlivých trenérů v sezoně 2017-18. Tento návrh probíhá připomínkováním a předpokládá se jeho 
schválení VV ČASQ během května-června 2017 

 

Oblast hospodaření 
V době psaní této zprávy nebyl ještě k dispozici kompletní a schválený rozpočet, takže RK pouze konstatuje, že 
výkaz zisku a ztráty za rok 2016 vykázal výnosy celkem ve výši 12 212 tis. Kč a náklady celkem činily 11 872 tis. 
Kč. Účetní hospodářský výsledek za rok 2016 je 340 tis. Kč. 
 

Doporučení komise - bodově 
• zvážit větší možnost motivace pořadatelů, jelikož se RK domnívá, že v poslední době většinu významných 

akcí dělá sama asociace, která musí vázat zbytečné množství lidských zdrojů namísto jejich využití 
v běžné agendě 

 
• zajistit pořízení a průběžnou aktualizaci zálohy webu v aplikaci třetí strany s cílem omezit možnost či 

dopady vypnutí webu, tak aby bylo možno zálohu během jednoho pracovního dne obnovit a provést 
zaškolení vybrané osoby VV, která bude průběžně kooperovat se současným správcem aplikace 
v testování obnovy zálohy webové aplikace 
 

• zřídit transparentní účet, pokud je to právně možné tak, aby bylo možné veškeré transakce prováděné 
asociací dohledat každým občanem 

 
• zpřehlednit odměňovánít členů VV, potažmo komisí vytvořením metodického pokynu například na 

měsíční bázi, který by byl schválený VH, VV by pouze určoval poměr rozdělení pěněz 
 

• přezkoumat centralizovanou správu licence XPS Trainer, jelikož RK má za to, že by každý z trenérů, kteří 
aplikaci užívají, měl dát osobní souhlas s nahlížením do databáze hráčů, které vede 

 
• zamyslet se nad „pobídkou“ pro fundraisery, kteří by mohli pro ČASQ shánět další finanční zdroje 

výměnou za zprostředkovatelskou provizi 
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Závěrečné shrnutí 
Rádi bychom poděkovali všem členům výkonného výboru, sekretariátu, odborným komisím, za jejich 
odvedenou práci. Trenérům, fyzioterapeutům, reprezentaci jak juniorské tak reprezentaci dospělých za jejich 
skvělé výkony. 
 
Dne 16.5.2017 
 
Zpracovali dle svého nejlepšího vědomí a svědomí: Ing. Josef Kosinka, Renata Svobodová, Ing. Petr Vosátka 
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